

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
11/9/2021	KOSMO	NEGARA	5

NAFAS umum dividen 8% untuk DPK

PUTRAJAYA – Pertubuhan Peladang Kebangsaan (NAFAS) mengumumkan agihan kadar dividen lapan peratus bagi Skim Pelaburan Khas Peladang (SPKP), Dana Peladang Kebangsaan (DPK) bagi tahun kewangan berakhir 2020.

Menteri Pertanian dan Industri Makanan, Datuk Seri Dr. Ronald Klandee berkata, dividen itu akan diagihkan kepada 5,323 entiti pelabur termasuk ahli-ahli peladang yang berdaftar.

Bellau berkata, DPK mencatatkan keuntungan sebanyak RM9.05 juta tahun lalu dengan keseluruhan nilai agihan dividen adalah berjumlah RM7.6 juta.

“Buat masa ini, dana terkumpul DPK berjumlah RM220 juta yang dilaburkan dalam pelbagai projek pelaburan berpotensi tinggi dalam negara.

“Sejak lima tahun lalu, DPK memberi pulangan dividen kompetitif dengan kadar purata 8.8 peratus selain margin keuntungan melebihi 80 peratus,” katanya.

Bellau berkata demikian pada sidang akhbar mengumumkan agihan dividen DPK semalam.

Turut hadir Timbalan Menteri I, Datuk Seri Ahmad Hamzah, Timbalan Menteri II, Dr. Nik



RONALD (dua dari kiri) bersama Ahmad Hamzah (dua dari kanan) dan Nik Muhammad Zawawi (kanan) menunjukkan agihan dividen DPK di Wisma Tari, Putrajaya semalam.

Muhammad Zawawi Salleh (kanan), Ketua Setiausaha Kementerian, Datuk Haslina Abdul Hamid dan Ahli Jemaah Pengarah Nafas, Datuk Ali Shikh Ahmad

(tengah). Ronald menjelaskan, NAFAS akan terus fokus kepada strategi pembiayaan dan kepelbagaian portfolio perbendaharaan

bagi memberikan daya tahan dan pulangan yang memberangsangkan kepada ahli-ahlinya blarpun berdepan kesukaran akibat pandemik

Covid-19.

Bellau juga berharap prestasi itu akan dapat diteruskan pada tahun akan datang sekali gus mendorong lebih ramal pelabur menyertai dana pelaburan itu.

“Kita ada satu juta ahli pertubuhan peladang di seluruh negara.

“Kita berharap prestasi DPK akan menjadi faktor penggalak bagi peladang melabur dalam dana tersebut.

“Pertubuhan peladang juga digalakkan menambah jumlah pelaburan sedla ada yang dapat memberi manfaat pulangan terbaik,” kata bellau.

Ronald menerangkan, MAFI akui setiap dana pelaburan mengalami penyusutan akibat pandemik namun, kadar agihan purata lapan peratus berjaya dikekalkan tahun lalu.

Tujuan utama DPK adalah untuk menyediakan perkhidmatan kewangan kompetitif serta menggembelng dana untuk diagihkan dalam bentuk pembiayaan dan pelaburan usaha sama kepada ahli serta rangkaian Pertubuhan Peladang.

Ia melibatkan NAFAS, 14 Pertubuhan Peladang Negeri, 279 Pertubuhan Peladang Kawasan dan hampir satu juta ahli peladang berdaftar di seluruh negara.

NAFAS umum agihan dividen

Dividen SPKP DPK sebanyak lapan peratus bagi tahun kewangan berakhir 31 Disember 2020

Oleh TUAN BUQHAIRAH TUAN MUHAMAD ADNAN

PUTRAJAYA

Pertubuhan Peladang Kebangsaan (NAFAS) mengumumkan agihan kadar dividen Skim Pelaburan Khas Peladang (SPKP) Dana Peladang Kebangsaan (DPK) sebanyak lapan peratus bagi tahun kewangan berakhir 31 Disember 2020.

Menteri Pertanian dan Industri Makanan, Datuk Seri Dr Ronald Kiandee berkata, DPK mencatatkan keuntungan sebanyak RM9.05 juta dengan keseluruhan nilai agihan dividen RM7.6 juta bagi tahun kewangan sama.

"DPK mampu memberi pulangan kompetitif dan melebihi dividen sebenar sebanyak 8.8 peratus bagi lima tahun secara berturut-turut sejak tahun 2016 serta mencatatkan keuntungan konsisten setiap tahun dengan margin untung bersih melebihi 80 peratus," katanya pada sidang akhbar di kementeriannya di sini pada Jumaat.

Menurutnya, meskipun tahun 2020 merupakan tahun sukar berikutan ketidakpastian pasaran akibat penularan pandemik Covid-19, NAFAS terus memfokuskan kepada strategi pembiayaan dan kepelbagaian portfolio perbendaharaan bagi memberikan daya tahan serta pulangan yang membezakan kepada ahlinya.

"Tahniah kepada NAFAS atas prestasi cemerlang bagi tahun 2020 sekali gus dapat memberikan kadar dividen yang kompetitif kepada para pelabur SPKP, DPK," katanya.

Beliau berkata, seramai 5,323 entiti pelabur termasuk ahli menikmati manfaat daripada agihan tersebut.

"Kita jangka lebih ramai lagi ahli-ahli peladang melabur dalam DPK," katanya.

Ditanya mengenai penguncupan nilai agihan dividen berbanding tahun sebelumnya iaitu RM7.76 juta, Ronald berkata, ia adalah implikasi ekonomi global yang terkesan akibat pandemik Covid-19.

"Setiap dana mengalami implikasi dengan keadaan perniagaan yang ter-



Ronald (dua dari kiri) mengumumkan agihan kadar dividen Skim Pelaburan Khas Peladang (SPKP), Dana Peladang Kebangsaan (DPK) di bawah Pertubuhan Peladang Kebangsaan (NAFAS) bagi tahun kewangan berakhir 2020 di Putrajaya pada Jumaat.



RONALD



ABU SUJAK

tutup.

"DPK akan terus mengharungi cabaran dan mengekalkan kejayaan.

"Ini adalah suatu kejayaan menggalakkan dan pihak pengurusan NAFAS berjaya membuktikannya," katanya.

DPK menyediakan perkhidmatan kewangan yang kompetitif serta mengemblem dana untuk diagihkan dalam bentuk pembiayaan dan pelaburan usahasama kepada ahli serta rangkaian Pertubuhan Peladang.

Ia melibatkan NAFAS, 14 Pertubuhan Peladang Negeri, 279 Pertubuhan Peladang Kawasan dan hampir 1 juta ahli peladang berdaftar di seluruh negara.

Antara beberapa projek dibiayai DPK adalah stesen minyak, tanaman semula ladang sawit, tanaman fertigasi, pembelian jentera pertanian serta modal pusingan ternakan ayam.

DPK sejak dilancarkan pada 17 Disember 2012 sehingga Jun 2021 telah menguruskan aset lebih RM220 juta.

Sementara itu, Pengurus Besar NAFAS, Abu Sujak Sabuji berkata, pihaknya merancang untuk menerokai peluang pelaburan baharu.

"Insya-ALLAH hujung tahun ini



Dari kiri: Ketua Setiausaha MAFI, Datuk Haslina Abdul Hamid; Timbalan Menteri MAFI 1, Datuk Seri Ahmad Hamzah, Ronald; Timbalan Menteri MAFI II, Dr Nik Muhammad Zawawi Salleh dan Ahli Jemaah Pengarah NAFAS, Datuk Ali Shikh Ahmad pada Majlis Pengumuman Agihan Dividen Skim Pelaburan Khas Peladang-Dana Peladang Kebangsaan di Putrajaya pada Jumaat.

atau awal tahun hadapan kita lebih agresif dengan menubuhkan ar-rahnu iaitu satu bisnes yang kita jangkakan memberi pulangan baik," katanya.

Menurutnya, sasaran lebih ramai pelabur sehingga 10,000 orang sepatutnya dicapai pada tahun ini namun ditangguhkan berikutan pelaksanaan Perintah Kawalan Pergerakan (PKP) di seluruh negara.

"Kebiasaannya kita akan buat promosi dan event untuk memaklumkan kepada ahli agar menyertai DPK," katanya.

DPK menyediakan perkhidmatan kewangan yang kompetitif serta mengemblem dana untuk diagihkan dalam bentuk pembiayaan dan pelaburan usahasama kepada ahli serta rangkaian Pertubuhan Peladang."